
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 23-05-30 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Adam Lindholm, Pierre Wallqvist, Jeanette Billström, Sven Arvidsson, 

Pernilla Ekström, Dag Bränfeldt och Caroline Öhlund 

Gäst: Mikael Wahlborg, Studiefrämjandet  

1. Mötets öppnande – Sven förklarar mötet för öppnat 

 

2. Val av justerare – Ordförande och sekreterare är ständiga justerare 

 

3. Föregående protokoll – det läggs till handlingarna. 

 

4. Diskussion med Mikael från Studiefrämjandet om på vilket sätt vi kan 

samarbeta. Mikael berättar att de från Studiefrämjandet kan bidra med 

ekonomisk ersättning när vi har aktiviteter som är folkbildande, tex vandring 

med föreläsning om svampar, ledarutbildningar som inte ryms inom 

friluftsfrämjandet, styrelseutbildningar. Studiefrämjandet hjälper också till med 

lokalhyra i deras lokaler, kostnader för material i samband med årsmöte eller i 

samband med andra utbildningar. 

För att få ersättning i samband med ett planerat äventyr behöver det framgå 

av äventyret att det är ett samarbete med Studiefrämjandet. Studiefrämjandet 

ska ha godkänt kostnaden och innehållet i äventyret. Förfrågan ska gå genom 

styrelsen i Friluftsfrämjandet som skickar förslaget via mejl till  

Studiefrämjandet. Efter genomfört äventyr skickas deltagarlistan med namn 

och personnummer till Studiefrämjandet och ansvarig ledare signerar sedan 

listan med bank-id. 

För att få vara ledare via Studiefrämjandet, något som är nödvändigt för att 

kunna samarbeta, måste ledaren ha gått en kortare utbildning (ca 1 timme) 

via Studiefrämjandet. Utbildningen kan ske via länk. 

 

5. Ekonomisk rapport – Den är fortfarande god. 

 

6. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn – Det har varit en gemensam träff för alla inom verksamheten. 

Det poppades popcorn och eldades vilket uppskattades av deltagarna. 

Det planeras för en övernattnings för de lite äldre barnen  under 

sommaren eller hösten. Inte klart med några detaljer än. 



   
 

   
 

b. Vandring – de är i full gång med stor uppslutning. Terminen avslutas till 

sommaren för att starta till hösten igen. 

c. Kajak- har börjat med sina onsdagspaddlingar, har uppehåll under juli 

månad för att sedan fortsatta september ut. Två grundutbildningar för 

nybörjare har genomförts. Under sommaren planeras för 

övernattningsturer på västkusten. 

d. Långfärd – av förklarliga skäl pågår ingen verksamhet. Ev. ska det bli 

en ledarsamling för att summera den gångna terminen. 

 

7. Önskemål från grenledare (enligt årshjulet) 

Inga önskemål har framkommit. 

 

8. Sommarbrev till ledarna 

Sven skriver och önskar alla en trevlig sommar samt flaggar för ledardagen 

den 2 september 

 

9. Uppföljningar av fortbildningar 

Sven får förnyat uppdrag att kolla med Riksorganisationen om det behövs 

någon annan utbildning än den vi har för att kunna hålla låglandsvandringar. 

 

10. Inkomna mejl 

Det har inkommit mejl från Länsstyrelsen om att vi har möjlighet att yttra oss 

gällande nytt förslag om att utöka naturreservatet omkring Onsö. 

Kajaksektionen har tittat på förslaget och ställer sig positiva. Sven kommer att 

svara länsstyrelsen. 

 

11. Övrigt 

Tänkt ledare för ledardagen har inte möjlighet att vara med på det planerade 

datumet. Vi bestämmer att Pernilla får i uppdrag att fråga Erik Stormark. Det 

uppkom även förslag på Susanna Boström som har mycket erfarenhet av att 

leda kajakturer kombinerat med matlagning. 

 

12. Nästa möte 

Nästa möte 29 augusti kl. 18.30 i Studiefrämjandets lokal i Mariestad. 

 

Sven Arvidsson     Pernilla Ekström 

Ordförande      Sekreterare 


